
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 22. juni 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BQ

Vil ministeren forklare, hvorfor han i en pressemeddelelse af 12. juni 2018 si-

ger at ”der er intet der tyder på at kontanthjælpsmodtagere er tvunget til at

flytte på grund af loftet”, på trods af at STAR selv konkluderer, at deres analy-

se af flyttemønstrene ikke kan bruges til at konkludere sådan, og på trods af

at samme analyse viser, at der i 2017 er en stigning i antal flytninger blandt

kontanthjælpsmodtagere, som er ramt af loftet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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